
 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 14. januar 2025, kl. 19.30 – 20.45. 

Deltagere: Morten Kyst, Stefan Vingborg Andersen, Per Isaksen, Hanne Moustgaard, Niels 

Brødsgaard, Anders Lindstrøm, Jens Kildemoes, Jan Østergaard, Anne Esbensen. 

Fraværende: Ingen. 

 

 

Dagsorden: 

1. Referat fra bestyrelsesmøde den 19. november 2024 

2. Status på udviklingsprojekt   

3. Program for 2025 

4. Invitation fra Kalundborg Kommune om deltagelse i kulturnetværk 

5. Praktiske spørgsmål vedr. hus og område 

6. Næste møde 

7. Eventuelt. 
 
 

Referat (konklusion): 

 

1. Referat fra bestyrelsesmøde den 19. november 2024 

Den aftalte skærm til videoovervågning leverer Jan meget snart, og den opsættes, hvis den er 

brugbar. I øvrigt blev referatet godkendt. 

 

 

2. Status på udviklingsprojekt 

Morten orienterede om projektets forløb samt positive tilbagemeldinger fra Lokale- og Anlægs- 

fonden, herunder aftale om sagens forventede behandling juni 2025, samt om mulighed for 

bevilling af penge til udvikling af projektet. Der holdes møde med Lokale- og Anlægsfonden om 

kort tid, hvor der også skal drøftes ny arkitekt/rådgiver. 

Den positive orientering blev taget til efterretning. 

 

 

3. Program for 2025 

Morten oplyste, at Lisa Nilsson ikke kan komme i 2025. Aftale med Sømændene overvejes. 

Jan kontakter Amin Jensen om mulighed for koncert søndag den 11/5 eller 25/5 2025, kl. 15.00. 

Niels orienterede om forskellige kopibands, der med succes har optrådt i Ringsted. Det aftaltes, at 

Niels forsøger at lave aftale med 2 kopibands, f.eks. TV2, Pink Floyd el.lign., der ønskes afholdt på 

et tidspunkt i weekenderne 28-29/6 og 2-3/8 2025. 

Mail om 3 koncerter i 2025 sendes snarest muligt fra ovennævnte til alle bestyrelsesmedlemmer 

med henblik på indgåelse af aftaler inden næste bestyrelsesmøde. 

Endvidere aftaltes, at Niels og Anders arrangerer Veterantræf på Amfi torsdage i lige uger kl. 18.00 

– 20.00 med start 15/5 og slut 21/8 2025. Jens og Anne deltager. Stefan lægger det på hjemmesiden. 

Sagen genoptages på næste møde med forventet godkendelse af færdigt program for 2025. 



 

 

4. Invitation fra Kalundborg Kommune om deltagelse i kulturnetværk 

Det aftaltes, at Jens Kildemoes deltager, hvilket Morten meddeler Kalundborg Kommune. 

 

 

5. Praktiske spørgsmål vedr. hus og område 

Per gjorde opmærksom på, at vandstanden i søen på trods af kraftig regn ser fornuftig ud, så der kan 

være forventning om koncerter på sceneområdet i 2025. 

Det aftaltes, at Niels sender koncept for arbejdsdag ultimo marts eller april 2025, hvor der bl.a. skal 

opsættes radiatorer og laves forskellige el arbejder. 

 

 

6. Næste møde 

Tirsdag den 11. februar 2025 kl. 19.00 i Servicebygningen. 

 

 

7. Eventuelt 

Per fortalte, at årsregnskab 2024 sidste uge er afleveret til revisor. 

Det er konstateret, at kameraer på klokkestabel er malet sorte. 

 

 

 

Referent: Anne Esbensen 


